

REFERAT – SEKSJONSMØTE Taekwondo WTF – NR. 9 – 06.06.2015

| | |
|--------------------|--------------------------------|
| Sted: | Ullevål, Oslo |
| Tid: | 06.06.2015 kl. 14.00-17.00 |
| Neste møte: | 5.september Scandic Gardermoen |

DELTAKERE:

| | |
|-------------|------------------|
| Styreleder | Morgan Nygård |
| Styremedlem | Lillian Fossum |
| Styremedlem | Terje Før Sund |
| Styremedlem | Håkon Fredriksen |

| | |
|------------|----------------------------------|
| Sportssjef | Dag Jacobsen (på deler av møtet) |
|------------|----------------------------------|

Meldt frafall:

| | |
|-------------|-----------------|
| Styremedlem | Silvia Strøm |
| Styremedlem | Lillian Fossum |
| Varamedlem | Lone Dalsberget |

Godkjenning av innkalling, sakliste og referater:

- Innkallingen ble godkjent
- Saklisten og innkomne saker til eventuelt ble godkjent

Rapporterings/orienteringssaker:

| Saksnr. | Vedt.nr. | Sak | Ansvar | Frist |
|------------|-----------|---|--------|--------|
| O-1 | 42 | <p>Status og fremdriftsplan KGN Status og fremdriftsplan for Kukkiwon Global Network Norway ble gjennomgått.</p> <p>- Dannelse av komiteer/faggrupper: Ledelse, graderingskomite, instruktørkomite, dommerkomite og stevnekomite</p> <p>- FAQ</p> <p>- Kommunikasjon med stilarter/grupperinger</p> <p>Det er litt stillstand i prosjektet, virker som om det er litt lite engasjement.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p><i>Vedtak nr. 42</i></p> <p><i>Saken må tas opp på neste møte.</i></p> | Morgan | 28.aug |
| O-2 | 43 | <p>Økonomi Økonomi ble gjennomgått.</p> <p>Inntektene har vært høyere enn budsjettet, mens utgiftene vært lavere enn forventet. Seksjonen ligger dermed ca 400.000 bedre enn budsjettet.</p> <p>Seksjonsstyret ønsker oversikt over innkjøpet av medaljer, spesifisert antall og sum – samt hvordan det periodiseres.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p><i>Vedtak 43</i></p> <p><i>Det gjøres budsjettendring ved at kr. 75.000 avsettes fra konto 30040 til Arrangementskomiteen. Komiteen kommer senere opp med forslag til innkjøp som skal behandles i styret. Julie orienterer Ann om vedtaket.</i></p> | Julie | 19.jun |
| O-3 | | Presidenten deltok på WTF-kongressen i mai | | |

Diskusjons- og vedtakssaker:

| Saksnr. | Vedt.nr. | Sak | Frist | Ansvar |
|---------|----------|---|------------|---------|
| 83 | 44 | <p>Sanksjoner i taekwondo WTF</p> <p>Seksjonen tar opp sanksjoner som tema, hvilke muligheter finnes ved slike saker og rutiner for innhentelse av informasjon fra begge parter. Seksjonen bør innlemme dette i regelverket hvis det ikke kommer klart frem fra før.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende</p> <p><i>Vedtak nr. 44</i></p> <p><i>Det skal jobbes sammen med komiteene for å se på regelverket som mangler for dette i dag.</i></p> | SS, AK, DK | 5.sept |
| 84 | 45 | <p>«Uheldig hendelse på regionalt stevne»</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p><i>Vedtak nr. 45</i></p> <p><i>Saken avsluttes og reaksjonen ansees som ferdig p.t. Julie sender brev til klubben og gir beskjed om at saken nå er avsluttet.</i></p> | Julie | 19.juni |
| 85 | | <p>Arbeidsfordeling i seksjonsstyret og komiteer</p> <p>Dette arbeidet skal fortsette sammen med komiteen søndag, der dokumentet Felles bestemmelser går gjennom og eventuelt endres.</p> | | |
| 86 | 46 | <p>Definisjon av stevner</p> <p>Ved ettdagsstevner, hvordan skal stevnene defineres? Avgjørende ved påmelding, fakturering/betaling, post 3-midler til barne- og ungdomsidrett, klasseinndeling, premiering osv. Skille mellom regionale og nasjonale stevner.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p><i>Vedtak nr. 46</i></p> <p><i>Påmelding til endagsstevner skjer som tidligere, men har to påmeldingsportaler, en for regionale og en for nasjonale utøvere.</i></p> <p><i>Det er en utfordring særskilt for poomsae, med mange klasser når det evt skal slås sammen klasser. Hvilke klasser skal oppfattes som regionalt og hvilke er å anse som nasjonalt. Dette må Dommerkomiteen / Mønster vurdere og gi en tilbakemelding på. Styret ber samtidig om at det sees på klasser og sammenslåinger for de store klassene med mange utøvere.</i></p> | DK | 01.sept |
| 87 | 47 | <p>Søknad stevneutstyr</p> <p>Kampsportforbundet har fått maksimalt gavebeløp på kr. 3 mill fra Sparebankstiftelsen DNB. Midlene er øremerket og skal bl.a. i form av utstyrs pakker styrke medlemsklubbene lokalt i hele landet. Her kan også seksjonene søke om utstyr til stevner.</p> <p>Seksjonsstyreleder Morgan Nygård og Håkon Fredriksen la frem liste over ønsket utstyr i prioritert rekkefølge med innhentet pris.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p><i>Vedtak nr. 47</i></p> <p><i>Framlagt liste vedtas søkt om. Søknad sendes inn før 30.06.15 av Håkon Fredriksen.</i></p> | Håkon | 30.juni |
| 88 | 48 | <p>Offisielt besøk Korea</p> <p>Morgan Nygård skal besøke Korea og Kukkiwon i sommer med sin familie.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p><i>Vedtak nr. 48</i></p> <p><i>Styret stiller seg positive til at Morgan reiser til Korea, og besøk Kukkiwon osv. Morgan vil sende beskjed om at han kommer innom, men dette er å anse som privat</i></p> | Morgan | |

| | | | | |
|-----------|-----------|---|--|--|
| | | <i>reise.</i> | | |
| 89 | 49 | <p>Klubbsak – påmelding av konkurranseutøvere</p> <p>Administrasjonen har fått tilbakemelding om forhold som gjelder en klubb som ikke er tilsluttet Norges Kampsportforbund. Det meldes om utøvere som meldes inn til aktuelt samarbeidende idrettslag for å kunne delta i konkurranser. Disse utøverne betaler også en pris satt av for å være med på dette.</p> <p>Seksjonsstyret gjør følgende enstemmige</p> <p>Vedtak nr. 49</p> <p><i>Styret forholder seg til at det er organisasjonsfrihet, og at dette faller innunder det. Administrasjonen tar eventuelt videre kommunikasjon rundt saken.</i></p> | | |

Styreleders sign.

Styremedlem 2 sign.

Nestleders sign.

Styremedlem 3 sign.

Styremedlem 1 sign.

Referent sign.